



# First Evangelical Church, Arcadia

亞凱迪亞羅省基督教會

2022 Christmas Joint Worship Service

聖誕節聯合崇拜

December 25, 2022

Speaker 講員: Rev. Fenfen Xie 謝芬芬牧師

Interpreters 翻譯: Yi Lee 范奕姊妹 / Pastor Kevin Hu 胡希強傳道

Welcome and Call to Worship 歡迎及宣召  
Isaiah 以賽亞書 9:6-7

Minister Andrew Wong  
黃菲然傳道

Worship 敬拜

Mandarin Christmas Choir  
國語堂聖誕詩班

Special Presentations 特別項目

1. Children 兒童部

2. Youths and Young Adults 青少年部及年輕成人

Macy Zeng  
邱嫻詩姊妹

Scripture Reading 讀經

Rev. Caleb Zhu  
朱孟楊牧師

Sermon 證道

The Meaning of Immanuel 以馬內利的真義

Matthew 太 1:21-23; Luke 路 2:10-12; Isaiah 賽 7:1-2, 10-14

Rev. Fenfen Xie  
謝芬芬牧師

Offering 奉獻

Congregation 會眾  
(Rev. Caleb Zhu 朱孟楊牧師)

Children Dedication 孩童奉獻禮

Daniel Kornoff (English Congregation)

Rev. Mongens Yu & Parents  
楊偉文牧師、孩童父母

Announcements 報告

Rev. Mongens Yu  
楊偉文牧師

Doxology 三一頌

Congregation 會眾

Benediction 祝禱

Rev. Mongens Yu  
楊偉文牧師

## Announcements 家事報告

- Welcome all guests joining the FEC Arcadia Christmas joint worship service today. Lunch will be served afterwards.
- Today is the celebration of the birth of our Lord Jesus Christ. Merry Christmas to everyone!
- If you want to express your gratefulness to the Lord this year, you can make a thanksgiving offering by designating "Thanksgiving Fund" on the check. You can also make "Building Mortgage" offering to help reduce the church property loan balance. May the Lord accept your willing offerings to expand His Kingdom.
- Our 2023 church theme is "Deepening Our Roots 深根茁壯", with quarterly subthemes focusing on the Bible, Prayer, Fellowship and Discipleship. The common preaching series in Q1 is "Deepening in the Bible", with topics on the importance, benefits and applications of the Bible.
- 【粵語堂】2023 年新事工安排：1) 新靈修計畫：「與聖經有約」；2) 第一季主日學「耶穌是誰？」(1/8 開始)；3) 週三特別祈禱會(每月第一個週三)；4) 主日會堂午餐(每季一次)；5) 靈修分享日(每季一次)。我們鼓勵弟兄姊妹積極參與，一起「深根茁壯」。
- 【國語堂】年終守望禱告聚會: 岁末年終之際，國語堂邀請所有肢體參加 2022 年度最後一次禱告聚會(本周二晚上的網絡禱告會取消)，在教會實體進行，時間為本周五(12 月 30 日) 晚上 7:30-9:00 PM。鼓勵大家踊躍參加，每人領取年度經文相框。
- 【English】Young Adults' "Board Game Night!" will be held on Jan 7 (Sat) at 5PM in church. Come for potluck dinner and some games! Please bring a dish to share and church-friendly games you'd like to play. Sign up with Jaclyn after service or email [jtho91007@gmail.com](mailto:jtho91007@gmail.com).
- 【English】Our Sunday school for young adults and up is at 10:30 am at the church office (second floor):What We Believe: Studies on our church Statement of Faith.